



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 29 ທັນວາ 2024 (12-29-2024)

ການມຸ້ງໜ້າໄປຫາການນະມັສການ

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຢຊູເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະພຣະອົງສົມຄວນໄດ້ຮັບການນະມັສການຂອງພວກເຮົາ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ໂບດສ່ວນໃຫຍ່ພຍາຍາມສູດຄວາມສາມາດເພື່ອສິ່ງອຳນວຍຄວາມສະດວກໃນເວລານະມັສການສເມີ. ນັ້ນບໍ່ແມ່ນສິ່ງທີ່ບໍ່ດີ. ເຮົາຕ້ອງພຍາຍາມທີ່ຈະກຳຈັດສິ່ງກົດຂວາງຕ່າງໆທີ່ຜູ້ເຊື່ອອາດຕ້ອງສາມາດນະມັສການໄດ້. ພວກເຮົາມີທ້ອງແອຣ໌ທີ່ຄວບຄຸມສະພາບອາກາດ, ມີບ່ອນຈອດລົດທີ່ສະດວກສຳລັບຜູ້ສູງອາຍຸ, ແຂກທີ່ມາຢ້ຽມຢາມ, ແລະຜູ້ຄາດຫວັງທີ່ຈະເປັນແມ່. ກາເຟແມ່ນມັກຈະມີຢູ່ໃນທ້ອງໂຖງ, ແລະນັບຕັ້ງແຕ່ຊ່ວງໂລກລະບາດ, ໂບດຫຼາຍແຫ່ງມີທາງເລືອກໃນການຖ່າຍທອດ, ດັ່ງນັ້ນຜູ້ຄົນສາມາດເຂົ້າຮ່ວມໄດ້ຈາກບ່ອນນັ່ງທີ່ສະດວກສະບາຍຂອງຕົນເອງຫຼືແມ້ກະທັ້ງທີ່ຕ່ຽງນອນ. ມັນງ່າຍທີ່ຈະລືມວ່າມີຄົນເຄິ່ງໂລກທີ່ຢູ່ຫ່າງໄກທີ່ສູງຊີວິດຂອງພວກເຂົາເພື່ອນະມັສການກັບຜູ້ເຊື່ອຄົນອື່ນໆ. ສຳລັບພວກເຂົາມັນໃຊ້ເວລາໃນການວາງແຜນແລະເລັ່ງເລັກນ້ອຍທີ່ຈະຢູ່ທີ່ໂບດ. ບາງຄົນບໍ່ມີຊ່ອງທາງທີ່ຈະມີພຣະຄຳພີ. ເຂົາເຈົ້າໄດ້ສົ່ງສິ່ງສ່ວນພຣະຄຳພີທີ່ເຫຼືອຈາກການຍຶດທຳລາຍຄັ້ງສຸດທ້າຍທີ່ເຂົາເຈົ້າໄດ້ປະສົບຈາກອຳນາດການປົກຄອງຂອງບ້ານ. ພວກເຮົາອາດຈະນະມັສການດ້ວຍຄວາມສຸກສະບາຍ, ງ່າຍດາຍ, ແລະຄວາມສະດວກ, ແຕ່ພວກເຮົາເປັນກຸ່ມສ່ວນນ້ອຍຂອງປວັດສາດອັນຍາວນານຂອງການນະມັສການໃນໂບດ, ລວມທັງພວກໂຫລາຈານທີ່ໄດ້ເດີນທາງຢ່າງລຳບາກເພື່ອມາຖືເຂົ້າຂາບໄຫວ້ລົງທີ່ຕົນຂອງພຣະຄຣິດ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ມັດທາຍ 2:1-6

1. ເມື່ອພຣະເຢຊູຊົງປະສູດຢູ່ບ້ານເບັດເລເຮັມແຂວງຢູດາຍໃນສມັຍຂອງກະສັດເຮໂຣດ ເບິ່ງແມ່, ມີພວກໂຫລາຈານຈາກທິດຕາເວັນອອກມາຍັງກຸງເຢຣູຊາເລັມ, 2. ຖາມວ່າ, “ກຸ່ມມານຜູ້ເກີດມາເປັນກະສັດຂອງຊາດຍິວນັ້ນຢູ່ທີ່ໃດ ເພາະເຮົາໄດ້ເຫັນດາວຂອງທ່ານປາກົດຂຶ້ນ ເຮົາຈຶ່ງມາເພື່ອຈະຂາບໄຫວ້ທ່ານ”. 3. ຄັນກະສັດເຮໂຣດຊົງໄດ້ຍິນດັ່ງນີ້ແລ້ວກໍຫວັ່ນວາຍພຣະທັຍ ທັງໄຫກຸງເຢຣູຊາເລັມກໍພ້ອມກັນຫວັ່ນວາຍດ້ວຍ. 4. ເມື່ອກະສັດຊົງຮັບສິ່ງໃຫ້ປະຊຸມບັນດາປະໂຮທິດຕົນໃຫຍ່ກັບພວກນັກທັມຂອງປະຊາຊົນ ພຣະອົງຈຶ່ງຊົງຖາມເຂົາວ່າ, “ຜູ້ເປັນພຣະຄຣິດນັ້ນຈະບັງເກີດຢູ່ທີ່ໃດ?” 5. ເຂົາທູນຕອບວ່າ, “ໃນບ້ານເບັດເລເຮັມແຂວງຢູດາຍ ເພາະຜູ້ປະກາດພຣະທັມໄດ້ຂຽນໄວ້ດັ່ງນີ້ວ່າ, 6. “ບ້ານເບັດເລເຮັມໃນແຜ່ນດິນຢູດາຍເອີຍ ເຈົ້າກໍບໍ່ແມ່ນຜູ້ເລັກນ້ອຍທີ່ສຸດ ໃນຖ້າມາກາງພວກເຈົ້ານາຍຂອງຢູດາຍ ເພາະວ່າເຈົ້ານາຍຜູ້ນັ້ນຈະອອກມາຈາກເຈົ້າ ຜູ້ຊຶ້ງຈະປົກຄອງອິສຣາເອນໄພ່ພົນຂອງເຮົາ”.

ມັນເປັນປະເພນີທີ່ໄປສຳລັບກຽດສັກສີທີ່ຈະໄປຢ້ຽມຢາມຜູ້ປົກຄອງໃໝ່. ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຂໍ້ມູນບໍ່ດີຈາກຮູບເງົາແລະດົນຕີທີ່ບໍ່ມີທີ່ສິ້ນສຸດທີ່ເຊື່ອວ່າມີພຽງແຕ່ພວກໂຫລາຈານຫຼືກະສັດສາມຄົນເທົ່ານັ້ນທີ່ໄດ້ອອກເດີນທາງໄປ. ຄົນເຫຼົ່ານີ້ເປັນນັກໂຫລາສາດແລະນັກແປຄວາມຝັນທີ່ຮັບໃຊ້ກະສັດ, ແລະອາດຈະມີຄົນຮັບໃຊ້ຫຼາຍກວ່າສອງສາມຄົນໃນການຮ່ວມງານຂອງເຂົາເຈົ້າ. ຫົວຂໍ້ເຣື່ອງກໍປາກົດຢູ່ໃນພຣະທັມດານີເອນເຊັ່ນກັນ, ແຕ່ໃນຄວາມສ່ວງທີ່ບໍ່ເອື້ອອຳນວຍຫຼາຍ. ເປັນຫຍັງຊາຍເຫຼົ່ານີ້ທີ່ຝຶກວິຊາໂຫລາສາດ, ການທຳນາຍ, ແລະຜີປິສາດນອກຮີດຈຶ່ງເຂົ້າສູ່ເຣື່ອງນີ້? ບາງທີມັດທາຍກຳລັງຂຽນເຣື່ອງນີ້ເພາະວ່າຕອດການປັບປຸງຂ່າວປະເສີດຂອງລາວ, ລາວ

ຄົນພົບວ່າພຣະເຈົ້າເອີ້ນຕົວສນັບສນຸນທີ່ບໍ່ທັມມະດາໂດຍຜ່ານຊີວິດຂອງພຣະເຢຊູ, ເລີ່ມຕົ້ນດ້ວຍສາຍຄອບຄົວໃນບົດທຳອິດຂອງຂ່າວປະເສີດຂອງລາວ. ພຣະເຈົ້າທີ່ຊົງຮັກຈະປ່ຽນຄົນທີ່ສັງຄົມລັງກຽດໃຫ້ກາຍເປັນ "ສັງຄົມຍອມຮັບ." ພຣະອົງໄດ້ຂຍາຍໃຫ້ວົງກວ້າງອອກແລະແຜ່ພຣະຄຸນໄປທົ່ວ. ແມ່ນແຕ່ຄົນທີ່ແປກທີ່ສຸດກໍສາມາດເຂົ້າໄປພຣະເຢຊູໄດ້. ຕັ້ງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນພວກເຮົາຖືກນຳສະເໜີໃຫ້ຮູ້ ເຮໂຣດທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່. ໂທດຮ້າຍ, ແຕ່ຕົ້ນຈົນສຸດ, ເພິ່ນໄດ້ມາຈາກຮາກເຫງົ້າຂອງຊາວເອໂດມ (ສັດຕູຕົວຮ້າຍກາດຂອງຊາວຢິວ), ແລະເພິ່ນໄດ້ມີຫຼາຍຢ່າງເກີດຂຶ້ນໃນໂລກຂອງພະອົງ. ເພິ່ນໄດ້ເປັນເພື່ອນກັບ ມາກ ແອນໂທນີ (Marc Antony) ແຕ່ເປັນສັດຕູກັບ ຄເລໂອປາຕຣາ (Cleopatra). ເພິ່ນມີສາຍຜູກພັນທີ່ດີ. ພໍ່ຂອງເພິ່ນແລະ ກາຍຊາໂອຄູໂຕ (Julius Caesar) ເປັນເພື່ອນກັນ. ແຕ່ເປັນທີ່ຈະແຈ້ງໃນຕອນເລີ່ມຕົ້ນທີ່ເຮໂຣດເປັນຄົນອິດສາ, ມີຄວາມວິຕົກກັງວົນ, ຜູ້ປົກຄອງທີ່ຫຼອກລວງ. ໃນກາງຂອງຄວາມຫຍຸ້ງຍາກທັງໝົດນີ້, ພຣະເຈົ້າໄດ້ສົ່ງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ. ພວກເຮົາຫຼາຍຄົນເຄີຍມີປະສົບການແລະສະຖານະການທີ່ພວກເຮົາໄດ້ໃຊ້ຄຳອະທິຖານແບບນີ້: "ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ພຣະອົງໄດ້ໃຫ້ຂ້າພໍ່ຂອງຕົນໄປໃນນີ້ເພື່ອຫຍັງ?" ພວກເຮົາເບິ່ງຮອບຮອບແລະເຫັນຄົນຮ້າຍຫຼາຍກວ່າພະເອກ (ຄົນດີ). ໂອກາດທີ່ຈະຕໍ່ຕ້ານກັບພວກເຮົາ. ພວກເຮົາທຸກຄົນຮູ້ສຶກແບບນັ້ນເປັນບາງຄັ້ງຄາວ, ປາຖນາວ່າພຣະເຈົ້າຈະນຳທາງພວກເຮົາຜ່ານນ້ຳນຶ່ງງຽບແລະສູ່ເສັ້ນທາງປູຢາງ, ແຕ່ທີ່ເປັນຫຼາຍກວ່ານັ້ນ, ຄືທ່ານຈະເຫັນເສັ້ນທາງເປັນຊຸມຄົດລ້ຽວ, ລົມແຮງ, ແລະໂຈນສະລັດຕາດຽວ. ຊີວິດເບິ່ງຄືວ່າໂຫດຫັງມ, ບັງເອີນ, ແລະບັງເອີນເມື່ອພວກເຮົາລິມວ່າມັນເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງແຜນການທີ່ໃຫຍ່ກວ່າຕົວພວກເຮົາທັງໝົດ. ມັດທາຍໄດ້ຊີ້ໃຫ້ເຫັນເຣື່ອງນີ້ໂດຍຜ່ານຄຳເວົ້າຂອງມິກາ: "ບ້ານເບັດເລເຣັມໃນແຜ່ນດິນຢູດາຍເອີຍ ເຈົ້າກໍບໍ່ແມ່ນຜູ້ເລັກນ້ອຍທີ່ສຸດ ໃນຖ້າມາກາງພວກເຈົ້ານາຍຂອງຢູດາຍ ເພາະວ່າເຈົ້ານາຍຜູ້ນຶ່ງຈະອອກມາຈາກເຈົ້າ ຜູ້ຊຶ່ງຈະປົກຄອງອິສຣາເອນໄພ່ພົນຂອງເຮົາ". (ຂໍ້ 6). ມັດທາຍໄດ້ເຕືອນພວກເຮົາວ່າພວກເຮົາສາມາດຢູ່ໃນສາຍຕາຂອງພະຍຸເຮີລີເຄນແລະຢູ່ໃນຈຸດໃຈກາງຂອງພຣະປະສົງຂອງພຣະເຈົ້າໃນເວລາດຽວກັນ. ເຣື່ອງນີ້ຍັງສະແດງໃຫ້ເຮົາເຫັນວ່າມັນຄືແນວໃດທີ່ເຮົາພາດຈາກພຣະເຈົ້າຢ່າງສິ້ນເຊີງ. ເຮໂຣດເປັນນັກການເມືອງບໍ່ແມ່ນນັກສາສນາສາດ, ດັ່ງນັ້ນເພິ່ນຈຶ່ງເອີ້ນພວກປະໂລຫິດແລະນັກຂຽນທັງໝົດໄປຊອກຫາບ່ອນທີ່ກະສັດທີ່ໄດ້ພຍາກອນໄວ້. ເຂົາເຈົ້າຮູ້ຄຳຕອບຈາກຜູ້ປະກາດພຣະທັມ. ມັນແມ່ນເມືອງເບັດເລເຣັມ. ເປັນຕາທ້າຕີນຕາຕີນໃຈທີ່ຮູ້ວ່າຄູສອນ ແລະນັກສາສນາສາດເຫຼົ່ານີ້ຮູ້ຈັກພຣະຄຳພິຫາຍສົມຄວນ, ແຕ່ເຂົາເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເດີນກ້າວທຳອິດໄປສູ່ເມືອງເບັດເລເຣັມ. ນີ້ແມ່ນໂອກາດຂອງພວກເຂົາ. ເຂົາເຈົ້າມີຄວາມຮູ້ເຕັມທົ່ວແຕ່ບໍ່ມີໃຈໃນການນະມັສການ. ຄົນເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນປະເພດທີ່ໂປໂລໄດ້ຂຽນກ່ຽວກັບເຂົາວ່າ: "ເຂົາກໍເຮັດເໝືອນຄົນນັບຖືພຣະເຈົ້າຢ່າງຖືກຕ້ອງ ແຕ່ວ່າຮິດອຳນາດຂອງການນັບຖືນັ້ນ ເຂົາກໍປະຕິເສດເສັງ ເຈົ້າຈຶ່ງຫຼີກໜີເສັງຈາກຄົນຢ່າງນັ້ນ." (2 ຕີໂມທຽວ 3:5). ປະເພດເຫຼົ່ານີ້ຂອງພວກນັກຂຽນແລະຄົນສາສນາບໍ່ໄດ້ສູນພັນ. ຫຼາຍຄົນທີ່ນັບຖືສາສນາໃຊ້ເວລາໂຕ້ວາທິຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງກ່ຽວກັບສາສນາສາດແລະຄຳທຳນວາຍ, ແຕ່ເຂົາເຈົ້າບໍ່ໄດ້ໃຫ້ຄຳເຫັນກ່ຽວກັບການສແວງຫາພຣະເຈົ້າແທ້ໆ, ເຖິງແມ່ນວ່າພຣະເຢຊູຢູ່ຫ່າງຈາກເຂົາເຈົ້າພຽງແຕ່ສອງສາມໄມລ໌ (ກິໂລແມັດ).

ອັນໃດເປັນສິ່ງທຳອິດທີ່ດຶງດູດທ່ານໃຫ້ນະມັສການພຣະເຢຊູ?

2. ມັດທາຍ 2:7-8, 16-18

7. ແລ້ວເຮໂຣດໄດ້ຊົງເອີ້ນພວກໂທຣາຈານເຂົ້າມາເປັນການລັບ ຊົງຖາມເຂົາໄດ້ຄວາມຖ້ວນຖີ່ເຖິງເວລາທີ່ດາວນັ້ນໄດ້ປາກົດຂຶ້ນ. 8. ແລ້ວກະສັດໄດ້ຊົງໃຫ້ພວກໂທຣາຈານໄປຍັງບ້ານເບັດເລເຣັມສັ່ງວ່າ, "ຈົ່ງໄປຄົ້ນຫາກຸ່ມມານນັ້ນດ້ວຍຄັກແນ່ ເມື່ອພົບແລ້ວຈົ່ງກັບມາບອກເຮົາເພື່ອເຮົາຈະໄດ້ໄປຂາບໄຫວ້ທ່ານເໝືອນກັນ". 16. ຄັນເຮໂຣດຊົງເຫັນວ່າພວກໂທຣາຈານຫຼອກລວງຕົນກໍຊົງຮ້າຍຫຼາຍ ຈຶ່ງໃຊ້ຄົນໄປຂ້າເັກນ້ອຍຜູ້ຊາຍທັງໝົດໃນບ້ານເບັດເລເຣັມແລະທີ່ໃກ້ຄຽງທົ່ວໄປ ຕັ້ງແຕ່ອາຍຸສອງຂວບລົງມາ ຊຶ່ງພໍດີກັບເວລາທີ່ກະສັດຊົງຊາບຈາກພວກໂທຣາຈານນັ້ນ. 17. ເມື່ອນັ້ນກໍສຳເຣັດຕາມທີ່ຊົງກ່າວໄວ້ໂດຍເຢເຣມີຢາຜູ້ປະກາດພຣະທັມວ່າ, 18. "ໄດ້ຍິນສຽງໃນບ້ານຣາມາ ເປັນສຽງຮ້ອງໄຫ້ແລະສຽງໂອຍຮຳໄຮ ຄືນາງຣາເຊັນຮ້ອງໄຫ້ນຳລູກທັງຫຼາຍຂອງຕົນ ນາງບໍ່ຮັບຟັງຄວາມເລົ່າໂລມເພາະລູກນັ້ນບໍ່ມີແລ້ວ."

ມີເງົາພາຣະກິດຢູ່ບ່ອນເຮັດວຽກ. ຖືກເຜົາໄໝ້ດ້ວຍຄວາມອິດສາແລະຄວາມຢາກມີອຳນາດ, ເຮໂຣດຈຶ່ງຢາກຈະກຳຈັດການຂົ່ມຂູ່ທີ່ເກີດຈາກເດັກນ້ອຍທີ່ຊື່ວ່າພຣະເຢຊູ. ໃນເລື່ອງນີ້, ພວກເຮົາເຫັນວ່າທຸກຄົນມີທາງເລືອກໃນການນະມັສການ. ເຮໂຣດໄດ້ຂາບໄຫວ້ທີ່ແທ່ນບູຊາຂອງຕົນ. ໂລກຂອງພະອົງໄດ້ໂຄຈອນອ້ອມຮອບຄວາມຍິ່ງອັນຖ້ວມລົ້ນແລະຄວາມເພີ້ຜັນຂອງຕົນ. ເຮໂຣດເປັນບຸກຄົນໃນສມັຍບູຮານທີ່ມີອຳນາດໃນກຳມີຂອງຜູ້ປົກຄອງ. ຂ້າພະເຈົ້າຢາກຈະຂ້າມເລື່ອງນີ້ໄປ. ບໍ່ມີຫຍັງດີໃນທຸກສິ່ງທີ່ບໍ່ສາມາດເວົ້າໄດ້, ຄວາມຮຸນແຮງທີ່ໄຮ້ຄ່ານອກເໜືອເປັນຄຳເຕືອນວ່າສັດຕູຂອງພຣະຄຣິດແມ່ນຈິງແທ້. ແລະສັດຕູຂອງຜູ້ບໍ່ມີຄວາມຜິດຢັ້ງຢືນໃນໂລກນີ້. ມັນເປັນວິນຍານຂອງເຮໂຣດທີ່ຍືນຕໍ່ຕ້ານພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າ. **(ກ) ວິນຍານຂອງເຮໂຣດພຍາຍາມທຳລາຍຜູ້ໃດກໍຕາມທີ່ມັນຖືກນາບຊູ່.** **(ຂ) ວິນຍານຂອງເຮໂຣດຍືນຕໍ່ຂ້າເດັກນ້ອຍເພື່ອຜັນປໂຍດສ່ວນຕົວ.** **(ຄ) ວິນຍານຂອງເຮໂຣດເຊື່ອວ່າລາວບໍ່ສາມາດເຮັດໄດ້, ຕາບໃດທີ່ດາບບໍ່ຢູ່ໃນມືຂອງລາວ.** **(ງ) ວິນຍານຂອງເຮໂຣດບອກຄວາມຕົວະຕໍ່ຜູ້ທີ່ຍືນຢູ່ໃນຄວາມຫວັງທີ່ຈະເຮັດວຽກງານຂອງເພິ່ນ.** **(ຈ) ວິນຍານຂອງເຮໂຣດຈະບໍ່ພໍໃຈເພາະວ່າທ້ອງຂອງລາວບໍ່ເຕັມທີ່ຈະໃຊ້ຄວາມຮຸນແຮງ. ແລະເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າ, ວິນຍານຂອງເຮໂຣດຢູ່ໃນພວກເຮົາໃນທຸກມື້ນີ້, ເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຮົາບໍ່ສາມາດໄດ້ຍິນສຽງແມ່ທີ່ຮ້ອງໄຫ້ຫຼີດາບທີ່ດັງກ້ອງກ້ວານ. ວິນຍານຂອງເຮໂຣດຍັງຈະເລີນຂຶ້ນ. ພຽງແຕ່ຍ້ອນວ່າທ່ານບໍ່ໄດ້ຍິນ, ເຫັນ, ດົມກິ່ນ, ຫຼືສຳຜັດ ຄວາມເປັນຈິງນີ້ບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າມັນບໍ່ຢູ່ທີ່ນັ້ນ. ມັນຢູ່ໃນບ່ອນແທ້ໆເອົາລູກອອກ, ຫ້ອງປະມູນ, ໂຮງແຮມຂອງໂລກທີສາມ, ແລະທ້ອງໂຕງຂອງອົງການປົກຄອງ. ການຂ້າຄົນທີ່ບໍ່ມີຄວາມຜິດເບິ່ງຄືວ່າເປັນການຂ້າຄົນໃນສມັຍບູຮານ, ແຕ່ຍ້ອນວ່າພວກເຮົາບໍ່ມີຮູບພາບແລະພາບວິດີໂອກໍບໍ່ໄດ້ຫຼຸດຈາກການຂ້າລ້າງເຜົາພັນ. ພຽງແຕ່ຍ້ອນວ່າທ່ານບໍ່ໄດ້ຍິນສຽງເດັກກຳພ້າຫຼືແມ່ທີ່ໂສກເລົ້າໃນຄວາມໂຫດຮ້າຍຂອງມື້ນີ້ກໍບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າພວກມັນບໍ່ມີຢູ່. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຮູ້ຈັກຕົວເອງຢ່າງສນິດສນົມກັບຄວາມຍ້ານກົວເຫຼົ່ານີ້, ແຕ່ມັນຢູ່ທີ່ນັ້ນ. ມື້ນີ້. ດຽວນີ້. ຂໍ້ຄວາມໃນພຣະຄຳພີເຮັດໃຫ້ບໍ່ຕ້ອງສົງສັຍວ່າກະສັດຂອງເຮໂຣດແມ່ນໃຜ. ແມ່ນຕົວເພິ່ນເອງ. ເພິ່ນອາດສາມາດຢຸດຢັ້ງທີ່ບໍ່ມີຫຍັງເພື່ອຮັບປະກັນສິດອຳນາດຂອງຕົນ. ເພິ່ນໄດ້ອອກຄຳສັ່ງໃຫ້ທະຫານຂອງເພິ່ນຂ້າເດັກນ້ອຍທຸກຄົນທີ່ມີອາຍຸຕໍ່າກວ່າສອງປີຢູ່ເມືອງເປັດເລເຮັມ. ການປົກຄອງທີ່ໂຫດຮ້າຍຂອງເພິ່ນໄດ້ສະແດງວ່າບໍ່ມີຄວາມເມດຕາ. ຄວາມບໍ່ຍຸຕິທັມປະເພດນີ້ພົບບ່ອນຢູ່ໃນປວັດສາດອັນຍາວນານທີ່ໂສກເລົ້າແຫ່ງຄວາມທຸກທໍຣະມານລະຫວ່າງປະຊາຊົນຂອງພຣະເຈົ້າ. ມັນຍັງສືບຕໍ່ມາເຖິງທຸກວັນນີ້, ຍ້ອນວ່າຄວາມຂັດແຍ້ງໄດ້ແຜ່ລາມໄປທົ່ວຕາເວັນອອກກາງ. ຄົນທີ່ວາງຕົວເອງເປັນຜູ້ບັນຊາການທີ່ສຸດຕໍ່ຊີວິດຂອງຕົນເອງ ແລະຊີວິດຂອງຜູ້ອື່ນໄດ້ສ້າງຄວາມເສັງຫາຍຢ່າງອັນຕາລາຍຕໍ່ທຸກຄົນທີ່ຢູ່ອ້ອມຮອບຕົນ. ພວກເຮົາຕ້ອງຮູ້ຈັກວິນຍານຂອງເຮໂຣດເມື່ອມັນລອບເຂົ້າໄປໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາເອງ. ແນ່ນອນ, ພວກເຮົາບໍ່ເຄີຍໄປຮອດລະດັບສູງຂອງຄວາມຮຸນແຮງທີ່ເຮໂຣດໄດ້ໄປເຖິງ, ແຕ່ເຄື່ອງມືໄດ້ຖືກຜັງຢູ່ໃນເນື້ອໜັງຂອງພວກເຮົາ. ນີ້ນຳໄປສູ່ຄຳຖາມສ່ວນຕົວສຳລັບພວກເຮົາ, ເປັນຫຍັງຈຶ່ງທຸກທໍຣະມານ? ເປັນຫຍັງຊົ່ວ? ເຮົາຕ້ອງເບິ່ງເລື່ອງຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າງກວ້າງຂວາງ. ໃນວັນທີ່ພຣະເຢຊູຖືກຂົ່ມເຫັງຢ່າງໂຫດຮ້າຍ, ພຣະເຢຊູໄດ້ປອບໃຈພວກລູກສິດດ້ວຍຖ້ອຍຄຳເຫຼົ່ານີ້ວ່າ: “ເຮົາໄດ້ບອກເລື່ອງນີ້ແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍ ເພື່ອພວກທ່ານຈະມີຄວາມສົງບໍ່ສຸກໃນເຮົາ ໃນໂລກນີ້ພວກທ່ານຈະມີຄວາມທຸກລຳບາກ ແຕ່ຈົ່ງຊື່ນໃຈເທາະ ຝ່າຍເຮົາໄດ້ຊະນະໂລກແລ້ວ.” (ໂຢຮັນ 16:33), ເມື່ອພວກເຮົາສະດູດເຖິງເລື່ອງເຮໂຣດ ຂອງປວັດສາດທີ່ນະມັສການຢູ່ແທ່ນບູຊາຂອງຕົນເອງແລະສ້າງຄວາມທຸກທໍຣະມານທີ່ບໍ່ສາມາດຄາດເດົາໄດ້ໃຫ້ກັບຜູ້ທີ່ບໍ່ມີຄວາມຜິດ, ມັນເປັນສິ່ງສຳຄັນທີ່ຈະໄດ້ຍິນເລື່ອງເຫຼົ່ານີ້. ພວກເຮົາຄວນຢຸດຊົ່ວຄາວແລະຄິດເຖິງຄວາມຊົ່ວຮ້າຍໃນນັ້ນ. ແຕ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດຢູ່ທີ່ນັ້ນໄດ້. ພວກເຮົາຕ້ອງສືບຕໍ່ເລື່ອງການໄຖ່. ພວກເຮົາທຸກໂສກຢູ່ທີ່ໄມ້ກາງແຂນ, ແຕ່ເຮົາຍິນດີໃນອຸປໂມງທີ່ຫວ່າງເປົ່າ. ບາງທີມື້ນີ້ທ່ານບໍ່ໄດ້ທົນທຸກພາຍໃຕ້ຄວາມບໍ່ຍຸຕິທັມທີ່ເສື່ອມເສັງ. ນັ້ນແມ່ນສຸດຍອດ! ສັນລະເສີນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ແຕ່ຄາດຫວັງວ່າມັນຈະມາ. ແລະເມື່ອມັນເກີດຂຶ້ນ, ຈົ່ງຈື່ໄວ້ວ່າທ່ານກຳລັງເດີນທາງໄປໃນເສັ້ນທາງທີ່ດີຂອງຜູ້ທີ່ໄດ້ມາກ່ອນທ່ານ. ພຣະຄຸນອັນດຽວກັນນັ້ນທີ່ພາໃຫ້ເຂົາເຈົ້າຜ່ານໄປ ກໍຈະຢູ່ທີ່ນັ້ນສຳລັບທ່ານດ້ວຍ.**

3. ມັດທາຍ 2:9-11

9. ເມື່ອພວກໂຫຣຣາຈານໄດ້ຍິນຄຳສັ່ງດັ່ງນີ້ກໍພາກັນອອກໄປ ເບິ່ງແມ່, ດາວທີ່ເຂົາໄດ້ເຫັນເມື່ອປາກົດຂຶ້ນນັ້ນກໍໄດ້ນຳໜ້າເຂົາໄປ ຈົນ

ມາຢຸດຢູ່ຊື່ສະຖານທີ່ກຸ່ມມານຢູ່ນັ້ນ. 10. ເມື່ອພວກໂຫຣາຈານໄດ້ເຫັນດາວນັ້ນແລ້ວກໍມີຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີອັນໃຫຍ່. 11. ຄັນເຂົ້າໄປ
ໃນເຮືອນກໍພົບກຸ່ມມານກັບນາງມາຣິອາມານດາຂອງທ່ານ ພວກເຂົາຈຶ່ງກົມລົງຂາບໄຫວ້ກຸ່ມມານນັ້ນ ແລ້ວໄຂທົບເອົາຊັບຂອງເຂົາ
ອອກມາຖວາຍແກ່ກຸ່ມມານເປັນເຄື່ອງໂຄຣົບ ຄື ຄໍາ, ກໍາຍານ, ແລະຢາງໄມ້ຫອມ.

ເຊັ່ນດຽວກັບພວກໂຫຣາຈານ, ພວກເຮົາຍັງເຫັນຜູ້ສແວງທາທີ່ກໍາລັງເບິ່ງ, ລໍຖ້າ, ແລະຊອກຫາພຣະເຈົ້າ. ເຂົາເຈົ້າອາດຈະມາຈາກພື້ນ
ຖານຄວາມເຊື່ອທີ່ແຕກຕ່າງກັນ, ແຕ່ເມື່ອເຂົາເຈົ້າໄດ້ເບິ່ງພຣະເມຊີອາ, ເຂົາເຈົ້າໄດ້ຖວາຍກຽດແກ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າດ້ວຍການໄຫວ້ວອນ
ແລະການຖວາຍເຄື່ອງບູຊາ, ເສັ້ນທາງສໍາລັບພວກເຂົາອາດຈະຫຍຸ້ງຍາກ, ແຕ່ເຂົາເຈົ້າຈະບອກທ່ານວ່າມັນຄຸ້ມຄ່າທຸກໆກິໂລແມັດ,
ມັດທາຍຖືບັນຊີຖ່າຍຂອງຂວັນທີ່ພວກໂຫຣາຈານໄດ້ມາມອບໃຫ້ໂຢເຊັບ, ມາຣິອາ, ແລະພຣະເຢຊູ. ແຕ່ລະຊື່ນມີຄວາມໝາຍ
ສັນຍາລັກດັ່ງນີ້: 1. ຄໍາ: ສັນຍາລັກຂອງກະສັດ. ຂໍໃຫ້ເຮົາບໍ່ລືມວ່າພຣະເຢຊູຄຣິດເປັນກະສັດຂອງກະສັດ ແລະພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງ
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. 2. ກໍາຍານ: ເປັນສິ່ງທີ່ມີຄ່າສູງໃຊ້ໃນການບູຊາໃນວິທານ. ເຮົາສາມາດສລອງໄດ້ວ່າພຣະເຢຊູເປັນຫິນເສົາເອກຂອງ
ວິທານທີ່ບໍ່ເສື່ອມເສັ້ງທີ່ບໍ່ໄດ້ສ້າງດ້ວຍມື. 3. ຢາງໄມ້ຫອມ: ນໍ້າຫອມລາຄາແພງສໍາລັບການທົດສົງສົບ. ຂໍໃຫ້ເຮົາຈື່ຈໍາການເສັ້ງສລະ
ຂອງພຣະເຢຊູທີ່ໄດ້ຂໍາລະລ້າງເຮົາຈາກກິນເໝັນຂອງບາບພວກເຮົາ. ໃນຖານະເປັນຜູ້ເຊື່ອ, ການນະມັສການຂອງພວກເຮົາແມ່ນຂອງ
ຂວັນຕໍ່ພຣະເຈົ້າ. ໃນເວລາສ່ວນຕົວແລະຮ່ວມກຸ່ມນະມັສການຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາສເນີຂອງຂວັນແຫ່ງຊີວິດຂອງພວກເຮົາ. ໂປ
ໂລຈິ່ງຮຽກຮ້ອງພວກເຮົາໃຫ້ຖວາຍຕົວແກ່ພຣະເຈົ້າ ເປັນເຄື່ອງບູຊາອັນມີຊີວິດ, ເປັນອັນບໍ່ຮິສຸດ, ແລະເປັນທີ່ພໍພຣະທັຍພຣະເຈົ້າ ຊຶ່ງ
ເປັນການນະມັສການໃຫ້ສົມກັບຝ່າຍວິນຍານຂອງເຈົ້າທັງຫຼາຍ. (ໂຣມ 12:1). ນີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ການນະມັສການຮຽກຮ້ອງ, ແຕ່ມີຈໍານວນ
ໜ້ອຍທີ່ເຕັມໃຈທີ່ຈະເຮັດແນວນັ້ນ. ພວກເຂົາສເນີສ່ວນນຶ່ງແຕ່ບໍ່ແມ່ນທັງໝົດ. ແລະກໍຍັງມີຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ທໍາທ່ານນະມັສການພຣະເຈົ້າ. ພວກ
ເຂົາຢູ່ໃກ້ໜ້າຜາແຫ່ງຄວາມໂກດແຄ້ນ, ການກະບົດ, ແລະຄວາມບໍ່ເຊື່ອຖື. ເຂົາເຈົ້າບໍ່ເຊື່ອໃນຄວາມລຶກລັບ, ຄວາມສັກສິດ, ແລະມະ
ຫັສຈັນ. ພວກເຂົາຕິດຢູ່ໃນຂອບເຂດຈໍາກັດຂອງກົດໝາຍທັມມະຊາດທີ່ພູດຄ່າລົງເລື້ອຍໆ, ບາງຄົນອາດຈະເວົ້າວ່າ, "ຂ້ອຍບໍ່ຕ້ອງການ
ຄວາມລອດແບບນັ້ນ." ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ຢູ່ໃນເຮືອນຂອງພຣະເຈົ້າມາດົນນານແລ້ວເຂົາເຈົ້າລືມວ່າຄວາມສິ້ນຫວັງເປັນແນວໃດ. ພວກເຮົາ
ຕ້ອງປູກຝັງການນະມັສການຈົນກວ່າກິນຂອງຍາງໄມ້ຫອມແຜ່ໄປທົ່ວທຸກໆບ່ອນຂອງຊີວິດພວກເຮົາ.

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ພຣະເຢຊູເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະພຣະອົງສົມຄວນໄດ້ຮັບການນະມັສການຂອງພວກເຮົາ. ເລືອກນຶ່ງການນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ໄປນີ້:

- **ອະທິຖານ.** ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດໜີຈາກຜູ້ຂົ່ມເຫັງແລະຄວາມທຸກທໍຣະມານຂອງໂລກ. ພວກເຮົາອ່ານມັນຢູ່ໃນໜ້າຂ່າວຂອງພວກ
ເຮົາແລະເຫັນມັນຢູ່ໃນອິນເທີແນັດ. ໂລກຂອງພວກເຮົາແຕກຫັກ. ໃຊ້ເວລາໃນອາທິດນີ້ອະທິຖານສໍາລັບຜູ້ທີ່ມີຄວາມທຸກທໍຣະມານ
ພາຍໃຕ້ການປົກຄອງຂອງພວກຜະເດັດການ.
- **ຈັດລໍາດັບຄວາມສໍາຄັນ.** ເມື່ອປີໃໝ່ໃກ້ເຂົ້າມາ, ຈົ່ງໃຊ້ເວລາການຈັດລະດັບຄວາມສໍາຄັນວ່າທ່ານຈະໃຊ້ເວລາ ແລະເງິນຂອງ
ທ່ານແນວໃດ, ເພື່ອທ່ານຈະນະມັສການພຣະເຈົ້າໄດ້ດີທີ່ສຸດໃນທຸກຂົງເຂດຂອງຊີວິດທ່ານ.
- **ປະຕິບັດ.** ເລີ່ມຕົ້ນການສົນທະນາຂ່າວປະເສີດກັບບຸກຄົນທີ່ຢູ່ໄກຈາກພຣະເຈົ້າ. ຈົ່ງຖາມຖ້າວ່າທ່ານສາມາດບອກເຮືອງຂອງທ່ານ
ໄດ້ບໍ່ວ່າພຣະເຢຊູປຸງແປງຊີວິດຂອງທ່ານແນວໃດ ແລະເປັນຫຍັງທ່ານຈຶ່ງນະມັສການພຣະອົງໃນຖານະພຣະຜູ້ຊ່ອຍໃຫ້ລອດ.

ອຸປຸຸ້ມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA